
Medborgarförslag till Östermalms stadsdelsnämnd. 

Före sommaren väckte jag ett förslag om radikala insatser mot narkotikamissbruket på Östermalm. 
Enligt CANs statistik missbrukar 30% av flickorna på Östermalm narkotika. Det ledde inte till något 
annat beslut än att ni överlämnade mitt förslag till stadsdelsdirektören att besluta i ärendet. Sedan 
har inget hänt.  

I den här frågan måste alla samverka för ett gott resultat. Jag föreslår därför att ni genast tillsätter en 
kommission med uppgift att utvecklas lämpliga åtgärder i denna viktiga fråga.  

Till denna kommission bör inbjudas representanter för idrottsorganisationer, 
ungdomsorganisationer och kyrkliga församlingar med flera. Uppgifterna bör bli att analysera 
situationen och söka finna olika fritidsaktiviteter som kan hindra narkotikabruket. Verksamheten kan 
lämpligen inledas med ett seminarium under medverkan av representanter för centralförbundet för 
alkohol och narkotikaupplysning (CAN).


